



## HOTEL BELLEVUE

### HOTEL BELLEVUE

Eine Zeitreise in die 60er-Jahre: Im Hotel Bellevue in der ehemaligen „Zonengrenzstadt“ Lauenburg erleben die Timms seit drei Generationen alle Höhen und Tiefen: Bombige Feste, scharenweise hungrige Reisende, aber auch die Grenzöffnung und den einsetzenden Strukturwandel. Sie versuchen Schritt zu halten – auch dank der Juniorchefin, einer Brasilianerin mit einem Faible für Exotisches.

*The film journeys back to the early 1960s. The Hotel Bellevue in Lauenburg, which then was a border crossing zone. Three generations of the Timm family have seen it all, from fabulous parties to hungry crowds on a day outing and the structural changes to the local economy that came with German re-unification. They have done their best to keep up and a new, young Brazilian boss is a big help.*

**Claire Walka** studierte Film an der HfG in Offenbach und der Facultat de Belles Arts in Barcelona. Sie arbeitet freiberuflich als Regisseurin und Cutterin, schreibt außerdem Drehbücher, Kurzgeschichten und experimentelle Texte.

*Claire Walka studied film at Offenbach University of Art and Design and the Facultat de Belles Arts in Barcelona. In addition to her work as a director and film editor, she writes scripts, short stories and experimental texts.*

#### Weltpremiere

Fr 31.10.  
22:45h  
CS7

Deutschland 2014, 25 Min., dt. OF, engl. UT  
R+K+P: Claire Walka

## JOB INTERVIEW

### JOB INTERVIEW

Lisas Bewerbungsgespräch verläuft ganz nach Plan. Bis ihre zukünftige Chefin Marie beginnt, sie mit immer eigenartigeren und vor allem sehr persönlichen Fragen in die Enge zu treiben. Seit Beginn 2014 ist Julia Walter von der HFF München mit ihrem kurzen Psychothriller auf nationalen und internationalen Festivals vertreten und heimst jede Menge Preise ein.

*Lisa's job interview is going according to plan until her future boss Marie begins plying her with questions that become increasingly unusual and, above all, extremely personal. Film student Julia Walter has travelled to national and international festivals with her short psychological thriller, where it has garnered a great number of awards.*

**Julia Walter** wurde 1984 in der DDR geboren und wuchs in Hamburg auf. Nach ihrem Studium der Literaturwissenschaften und der Philosophie arbeitete sie als Regieassistentin, bevor sie 2010 ihr Regiestudium an der HFF München aufnahm.

*Julia Walter was born in East Germany in 1984 and grew up in Hamburg. After studying literature and philosophy, she worked as an assistant director before entering the director's programme at Munich's University of Film and Television (HFF).*

Do 30.10.  
22:45h  
CS7

Deutschland 2013, 10 Min., dt. OF, engl. UT

R: Julia Walter B: Julia Walter K: Nikola Krivokuća D: Stefanie von Poser (Lisa), Sinikka Schubert (Marie) P: Daniel Rohm, Jakob Vogt, Revolution Film